
Styrelsemöte Krokeks IF 2019-02-05 

 

Närvarande: Margareta Swartz, Carin Karlström, Magnus Dahlin, Joachim Schleyer, Rickard 
Ljungdahl, Marco Alkin, Tommy Olofsson 

Delvis närvarande: Erik Henriksson  

Vid protokollet: Joachim Schleyer 

 

1. Mötets öppnade 

1.1. Margareta öppnade mötet och hälsade oss välkomna 

 

2. Genomgång av föregående protokoll 

2.1 Ingen hade några kommentarer eller synpunkter om föregående protokoll så det lades till 

handlingarna.  

 

3. Rapport/information från kansliet 

3.1. Margareta har skickat in anmälan om säkringsändring på Sandviken till EON. Bekräftelse har 

kommit och säkringen kommer att ändras från nuvarande 50A till 20A vilket kommer innebära 

en kostnadsbesparing. 

3.2. Planeringen av Fotbollsskolan har påbörjats och den kommer i år gå av stapeln v.25, 17-19/6. 

Tobias Arén, Yvonne och förhoppningsvis Johan Jakobsson kommer att hålla i den. Johan har fått 

frågan och har bett att få fundera den här veckan ut. 

3.3. Fritidshemmens-dag blir i år den 14 maj och det blir Yvonne och förhoppningsvis Erik Henriksson 

som representerar KIF. Erik har tackat ja men måste bara dubbelkolla datumet. Yvonne har 

kontaktat skolan och de blev jätteglada över att KIF vill vara med igen. Yvonne har även pratat 

med ansvarig på skolan om vilka typer av aktiviteter de planerar att ha på planen och hon har 

lovat att endast placera aktiviteter som lämpar sig för planen. Te x bilar, motorcyklar och vatten 

kommer de placera på andra ställen. Yvonne kommer att bli uppdaterad när det närmar sig. 

3.4. Rekrytering av föreningsdomare har gått bra i år och vi har för närvarande fått ihop 22st varav 

7st är nya för året. Första domarträffen är planerad till den 2 april. Jimmy Franzén kommer att 

hålla i utbildningen samt vara deras kontakt, ledare och mentor. Kansliet, Yvonne, sköter 

anmälningar, kallelser och utbetalningar 

3.5. Arbetet med KIF-hjälpen är igång på initiativ av Eldsjälen Ola Alfredsson med fru. Insamlingen 

kommer ske v.9 och själva loppisen den 9 mars mellan kl 10-15 i ERA-hallen. Insamlingen sker till 

kansliet under öppettider. Ola och Henrik Wiklund kommer att vara på kansliet en extra kväll för 

att ta emot fotbollskläder och annat. Yvonne och Esko kommer bistå dem med vad de eventuellt 

kan tänkas behöva. Annons och information om KIF-hjälpen går ut under v7. 

3.6. KIF har fått en förfrågan om att vara med på en hemsida för olika aktiviteter i Norrköping och 

har via Margareta sagt ja till att delta. De studenter som ligger bakom hemsidan har Yvonne 

varit i kontakt med och sagt att vi vill vara med. Samtidigt har Yvonne säkerställt att ett 

deltagande håller sig inom ramarna för GDPR, vilket det gör. Vi kommer att få lappar där 

föräldrar och aktiva får godkänna/icke godkänna att fotografier publiceras/eller inte. Margareta 

kommer att godkänna vad som skrivs och publiceras om vår klubb innan något läggs ut. 

3.7. Inga fler nomineringar till årets KIF:are har inkommit. 

3.8. 4st lag har lämnat in sina verksamhetsberättelser  



3.9. Kjell Widell är klar med kontrollen av bokföringen och har gett oss, och i synnerhet, Cajsa med 

beröm godkänt. Ett mycket digert och noggrant och korrekt bokslut. 

3.10. Matchväskorna är ännu inte färdiga och Yvonne väntar fortfarande på några besked. 

3.11. En förfrågan om 4-5 ledarjackor, för utlåning, till Seniorlaget har inkommit. Margareta tar 

kontakt med Yvonne om detta samt återkommer med besked på nästa styrelsemöte. 

 

4. Ekonomi 

4.1. Bokslutet är klart och godkänt av revisorn. 

4.2. Anmälningsavgifter från årets Cup trillar in kontinuerligt 

4.3. Cajsa påminner styrelsen om att vi har begränsat med pengar och att vi måste vara restriktiva 

och jobba för att vår budget hålls. 

4.4. Slutrapportering av konstgräset kommer att ske och Margareta håller i detta. 

4.5. Vi inväntar besked från Kultur & Fritid angående diverse bidrag som vi har sökt (Luftvärmepump 

och mål). 

4.6. Nivån på våra medlemsavgifter diskuterades och beslutades att detta ska läggas till som en 

punkt på agendan för årsmötet. Margareta säkerställer detta. 

4.7. Margareta gav även Cajsa och Magnus i uppdrag att försöka modernisera våra medlemsavgifter 

inför 2020. 

 

5. Avstämning inför årsmötet 

5.1. Margareta gick igenom styrelsemedlemmarnas status, vilka som utgår, vilka som står inför nyval 

och vilka som har år kvar på sina åtaganden. 

 

6. Årets KIF:are 

6.1. 3 namn har inkommit på kandidater till årets KIF:are. 

6.2. Styrelsen röstade på dessa och en kandidat blev enhälligt vald. Resultat kommer att presenteras 

på årsmötet den 26/2.  

   

7. Sponsorer 

7.1. Magnus, Rikard och Yvonne har haft ett möte där de gått igenom befintliga sponsorpaket och 

fördelat ut vem som är ansvarig för vilken sponsor mellan sig. Även en prospekt lista på 

tänkbara sponsorer har gjorts upp och lämnats till Yvonne för bearbetning. 

7.2. Samtliga avtal gås igenom, förnyas eller förändras. 

7.3. Magnus vill gärna se att en grupp, t ex 3-4 personer, som arbetar med sponsring tas fram. 

Margareta pratar med Yvonne om att ta fram en annons där vi söker medlemmar till denna 

grupp och som sen publiceras på Facebook och via nätet. 

7.4. Styrelsen var enig om att sponsring är viktigt och vi måste ta ett kraftigare tag om detta 

framöver. 

8. Anmälan av lag för seriespel 

8.1. Erik H rapporterade om läget med våra lag som ser ut som nedan; 

8.1.1. Pojkar 03-05: Stor träningsgrupp dock har 03s tränare slutat och från 04 är det bara en 

kvar. 05s tränare kvarstår så totalt finns 4 tränare i gruppen. Tanken är att anmäla P15/ 

11-manna och P14/9-manna samt även hjälpa till hos seniorlaget vid behov och 

möjlighet 

8.1.2. Pojkar 06: 1st 9-mannalag nya spelare finns och även en del återvändare. Bra ledare så 

det ser bra ut. 



8.1.3. Pojkar 07: 2st 7-mannalag, inga problem med dessa lag 

8.1.4. Pojkar 08: 2st 7-mannalag, finns utrymme för bättre samarbete med övriga årskullar 

8.1.5. Pojkar 09: 2st 7-mannalag, inga problem finns här 

8.1.6. Pojkar/flickor 13/14: Stort intresse, ca 40 st, finns för att starta upp ett nytt lag vilket 

styrelsen är positiva till – KUL!! 

8.1.7. Flickor 02-05: Många aktiva och tränare finns. Möte planerat till den 6/2 för att 

diskutera vidare om hur laganmälningar och fortsatt arbete skall bedrivas. 

8.2. Utbildningar 

8.2.1. Vi skickar ett antal, 5st, ledare på C-Diplom utbildning, grundläggande, under våren 

8.2.2. B-diplom, 9-manna och uppåt, finns det möjlighet att vi kan skicka några till annan 

förenings utbildningstillfälle, inget KIF-anpassat möjligt. Denna är en 2-dagars 

utbildning. 

8.2.3. Klart med SUP-utbildningar hos oss i KIF. 

8.2.4. Kent Hellström vill gärna köra en utbildning med vårt seniorlag. Tommy O och Erik H 

koordinerar detta och återkopplar till Kent. 

8.3. Kolmården Cup 

8.3.1. Ca 38 lag är anmälda, dvs lag som inte är KIF-lag. 

8.3.2. Förmodligen blir det ingen 5-manna Cup då deltagandet är för tunt. Inte nedlagt men 

inte Prio 1. 

8.3.3. First Camp har fått ny ägare så det måste undersökas och viktigt att vi ligger på så inget 

missas och vi inte har något samarbete. Erik kollar upp detta. 

8.3.4. Vi har fått in många anmälningar för 9-manna på pojksidan som kan bli lite svårt att 

hantera. Vi behöver fler funktionärer och extra planering för att kunna hantera detta 

antal. 

8.3.5. Extremt viktigt att vi redan nu kommunicerar med ledarna hur viktigt det är att man 

ställer upp och bidrar även om man inte har lag som deltar – ALLA MÅSTE HJÄLPA TILL! 

Detta gäller även på städdagen och information/påminnelse om båda aktiviteterna 

måste ut till medlemmarna nu. 

 

9. SISU, årsplanering 2019 

9.1. Margareta och Erik har haft möte med Kjella Storm och Stefan Strandberg från SISU för att 

planera 2019, bla ledarutbildning och innehåll på ledarträffarna. 

9.2.  Vid nästa Ledarträff, 6/3, kommer Kent Hellström att delta för att prata om temat ”Respekt i 

Fotboll” 

9.3. Margareta och Yvonne träffar Kjella S den 6/2 för att gå igenom pågående utvecklingsprojekt. 

 

10. Ordförande har ordet 

10.1. Solhagen har skottat åt oss framför ERA-hallen. 

10.2. Tältet kommer att få service/genomsyn under mars månad. 

10.3. Lyset i hallen verkar slockna, timer, men verkar var lite seg att få igång igen – Kontroll?? 

10.4. Nyckelbrytare kommer installeras vid konstgräset för att starta belysning vid användandet. 

10.5. Skyltar med ordningsregler är på gång och kommer monteras inom kort vid konstgräset. 

10.6. Röjning av sly och skog mellan Kullevi och konstgräset pågår i kommunens regi. 

10.7. Vi jagar fortfarande kommunen angående träden nere vid Sandviken. 

10.8. Lotter får säljas av lagen men det är inget krav från styrelsen 

10.9. Vi har fått en förfrågan från IFK om vi vill vara matchvärdar i samband med deras 

hemmamatcher. Margareta pratar med Yvonne om ett utskick kring detta till ledarna – 

intresseanmälan. Ersättning från IFK tillfaller deltagande lag till 100 %. 



 

 

11. Övriga frågor 

11.1. Tommy frågade om det är ok att A-laget hyr planen i Åby för 2 träningar och 1 match eftersom 

vi har så mycket snö på konstgräset. Styrelsen beviljade detta. 

11.2. Vi har målvaktsproblem i A-laget och för att locka tillbaka en tidigare målvakt vill Tommy 

erbjuda gratis handskar. Styrelsen beviljade detta. 

11.3. Anmälda lag är 1 A-lag men vad gör vi med C-laget? 

11.3.1 Styrelsen säger Nej till att anmäla 2 lag till seriespel 2019. Däremot föreslår vi att 

Gubblaget går med i ÖFFs initiativ ”Utmaningen 2019” som är ett enklare upplägg och som bör 

passa de som vill spela fotboll. Tommy får i uppdrag att ”sälja in” förslaget till de aktiva och 

behövs det ställer styrelsen upp för att förklara varför vi säger nej till 2 lag. 

11.4. Städdag i djurparken är planerad till 6/4 kl 9-15. Information om detta måste ut omgående och 

lagen måste återkomma med antal deltagare för koordinering med Djurparken. Yvonne gör utskick 

till lagen samt att vi kommunicerar detta på nästa ledarträff. Magnus tar fram ett förslag på utskick 

och koordinerar detta med Yvonne. 

 

12. Nästa möte 

12.1 Nästa möte är den 11/3 kl 18.00 på kansliet   

         ( Påminnelse om det konstituerande mötet direkt efter årsmötet den 26/2) 

  

    

Vid protokollet  

Joachim Schleyer 


